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Datum:  2025-03-15 kl 12:30-16.30 
 
Sammanträde: Årsmöte 
 
Plats:  Alvik Kulturhus, Brommasalen 
 
 
 
Mötesordförande:  Camilla Lindahl 
 
Mötessekreterare: Kattis Linné  
 
Justerare: Galina Georgieva   
                                                          
Justerare: Barbro Lock Almquist  
 
 
 
§01. 

 
 
Årsmötets öppnande 
 
Ordföranden Bittan Martinell hälsar alla välkomna och presenterar 
dagordningen.  
 
Parentation för de medlemmar som avlidit under 2024: 
Berit Ljung 
Allan Avezzano 
Erik Nordström 
Roland Jakobsson 
Eva Axelsson 
Olav-Håkan Guttelvik 
 
Årets medlem 2024 
 
Bittan Martinell presenterar Årets medlem 2024, SDF:s gårdssektion,  
med följande motivering: 
 
Årets medlem 
SDF:s gårds sektion består av flera medlemmar som alla är aktiva 
och engagerade på olika sätt för föreningens gård i Skrubba. I tid och 
otid ställer de upp och målar, fixar, städar, renoverar och mycket 
mer för att hålla gården i fint skick. Det är många frivilliga ideella 
individer inom sektionen som bidrar med sin tid och energi. Allt 
detta gör de för att alla SDF medlemmar och besökare ska känna sig 
hemma på SDF:s gård. 
 

  

https://sign.visma.net/sv/document-check/f5743db7-3049-4148-bf66-41275d288af1

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



STOCKHOLMS DÖVAS FÖRENING 
            Protokoll fört vid årsmöte 15 mars 2025 (§ 1-19; bilagor 1-9) 

 Justeras: 2/15 

År 2024 var sektionens första hela verksamhetsår, efter bildandet 
hösten 2023, och de har åstadkommit mycket under denna tid. 
Tack vare sektionens insatser har SDF:s gård blivit en plats där 
många inom SDF känner sig välkomna till gården.  
Utmärkelsen årets medlem går till SDF:s gård sektionen och alla dess 
medlemmar, där ingen nämns och ingen glöms. 
 
 

 
§02. 

 
Fastställande av röstlängd 
 
Årsmötet beslutar att fastställa att 
106 röstberättigade medlemmar finns närvarande.  

  

 
§03. 

 
Val av mötesordförande 
Valberedningen föreslår Camilla Lindahl till mötesordförande. 
 
Årsmötet beslutar att 
välja Camilla Lindahl till mötesordförande. 
 

  

 
 
§04. 

 
 
Val av mötessekreterare 

Valberedningen föreslår Kattis Linné till mötessekreterare. 
 
Årsmötet beslutar att 
välja Kattis Linné till mötessekreterare. 
 

  

 
§05. 

 
Val av justerare och rösträknare 
Valberedningen föreslår Galina Georgieva och Barbro Lock Almquist 
till justerare och rösträknare. 
 
Årsmötet beslutar att 
välja Galina Georgieva och Barbro Lock Almquist till justerare och 
rösträknare. 

  

 
§06. 

 
Årsmötets utlysande 
 
Årsmötet beslutar att 
årsmötet blivit stadgeenligt utlyst. 

  

 
§07. 

 
Valberedningens nomineringslista och ev. motkandidater 
Valberedningen presenterar nomineringslistan enligt följande: 
 
Styrelse 2025/2026 
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Ordförande 
David Farkas, nyval (1 år) 
 
Ledamöter 

 
De som står på i tur att avgå 

 
De som har 1 år kvar 

 
 
Revisorer  
Auktoriserade revisor  
Johan Engdahl, Sonora Revision AB, omval (1 år)  
Ersättare: Sonora Revision AB, omval (1 år)  
 
Förtroendevald revisor 
Ordinarie: Catarina Brink, nyval (1 år)  
Ersättare: Jonas Brännvall, nyval (1 år) 
 
Valberedning för 1 år 
Väljs på plats 
 
De som sitter i valberedningen 2024-2025 

 
 
Årsmötet tackar för informationen. 

 
§08. 
 

 
Årsredovisning 
 
Verksamhetsberättelse 2024 
 
Årsmötet beslutar att: 
godkänna verksamhetsberättelsen för 2024  
 
Ekonomiberättelse 2024 
 
Årsmötet beslutar att 
godkänna ekonomiberättelsen för 2024. 

  
Bil. 1 
 
 
 
 
 
 
Bil. 2 
 
 
 
 

§09. Revisionsberättelse   
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Det föreligger en revisionsberättelse. 
 
Årsmötet beslutar att 
lägga revisionsberättelsen till handlingarna.  

Bil. 3 
 
 
 
 

 
§10. 

 
Ansvarsfrihet för styrelsen 
Frågan ställs till årsmötet om ansvarsfrihet för styrelsen. 
 
Årsmötet beslutar att 
bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 

  

 
§11. 

 
Beslut om antal ledamöter 
Styrelsen föreslår att antalet ledamöter fastställs till sex (6) 
(oförändrat). 
 
Årsmötet beslutar att 
fastställa antalet ledamöter till sex (6). 

  

 
§12. 

 
Fastställande av arvode för styrelse och revisorer och valberedning 
Styrelsearvode:  

1,75 inkomstbasbelopp / år (140 050 kr) (Nytt förslag) 

Valberedningen:  

3 000 kr (Sammankallare) 

2 500 kr (ledamöter, per person) (nytt förslag) 

Förtroendevald revisor:  

1 500 kr (oförändrad) 

 
 
Årsmötet beslutar att 
godkänna styrelsens förslag gällande arvode för styrelse, revisorer 
och valberedning. 
 
108 röstberättigade medlemmar närvarar nu. 
 

  

§13. Behandling av propositioner 

Proposition 1 

 
Stadgeändringar 
SDF Stadgar 
Nedan finns det två staplar, den till vänster den nuvarande stadgar 
och den till höger är de aktuella ändringsförslag. 
 

Nuvarande stadgar Nytt förslag 

 Bil. 4 
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§ 1 Om föreningen 
Föreningens namn är Stockholms 
Dövas Förening (SDF). SDF bildades 
den 3 maj 1868 och har sitt säte i 
Stockholm. SDF är en partipolitiskt och 
religiöst obunden förening som 
företräder dövas intressen i 
Stockholms län. SDF äger och förvaltar 
tre gåvomedelsstiftelser med egna 
stadgar.  
SDF är ansluten till Sveriges Dövas 
Riksförbund. 

§ 1 Om föreningen 
Föreningens namn är Stockholms 
Dövas Förening (SDF). SDF bildades 
den 3 maj 1868 och har sitt säte i 
Stockholm. Föreningen är 
partipolitiskt och religiöst obunden 
och företräder dövas intressen i 
Stockholms län. SDF äger och 
förvaltar en gåvomedelsstiftelse med 
egna stadgar.  
SDF är ansluten till Sveriges Dövas 
Riksförbund. 
 

 
 

Motivering: 
Vid det extra årsmötet i november 2023 beslutade SDF att avveckla 
två mindre stiftelser: Stiftelse gåvomedel för personlig utveckling 
och Stiftelse gåvomedel för sociala ändamål. Detta innebär att SDF 
nu endast har en kvarvarande stiftelse. För att säkerställa att 
föreningens stadgar är korrekta och aktuella, behöver dessa 
uppdateras.  
Vi föreslår även att en mening i samma paragraf ändras för att 
förbättra läsbarheten. 
 
 
Årsmötet beslutar att  
bifalla propositionen enligt styrelsens förslag.  
 
 
 

§14. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Behandling av motioner 
Motion 1 
 
Avsändare: 
Barsam Zakeri 

 
Tema: 
Uppmärksammande av teckenspråket i Stockholm 

 
Motivering: 
Teckenspråket är en viktig del av vår kultur och identitet. För att öka 
medvetenheten och synligheten för teckenspråket föreslår vi att 
Stockholms Dövas Förening arbetar för att staden och regionen 
uppmärksammar teckenspråket i samband med Teckenspråkets dag 
och den internationella teckenspråksveckan i september. 
Genom att belysa dessa ikoniska platser med turkost ljus kan vi 
skapa en stark visuell påminnelse om teckenspråkets betydelse och 
öka medvetenheten bland allmänheten. 

 Bil. 5 
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Yrkande: 

 att Stockholms Dövas Förening ska verka för att staden och 

regionen uppmärksammar Teckenspråkets dag och den 

internationella teckenspråksveckan genom att belysa kända 

byggnader och platser med turkost ljus, såsom Globen, 

Stadshuset, Sergels torg, Kristallvertikalaccent, Kulturhuset 

och andra byggnader inom Stockholm. 

 
Styrelsens yttrande:  
Styrelsen för Stockholms Dövas Förening ställer sig positiv till 
motionen om att uppmärksamma teckenspråket i Stockholm. Vi 
anser att det är av stor betydelse att öka medvetenheten och 
synligheten för teckenspråket, som är en viktig del av vår kultur och 
identitet. 
Teckenspråket spelar en central roll i våra liv och genom att belysa 
ikoniska platser i Stockholm med turkost ljus under Teckenspråkets 
dag och den internationella teckenspråksveckan kan vi skapa en 
stark visuell påminnelse om dess betydelse. Detta initiativ kan bidra 
till att öka allmänhetens medvetenhet och stödja det 
intressepolitiska arbetet kring svenskt teckenspråk då staden i 
samband med uppmärksamheten även ska informera och 
medvetandegöra medborgarna kring svenskt teckenspråk. 
 
Styrelsen föreslår bifall till motion 1.  
 
Årsmötet beslutar att 
bifalla motionen enligt styrelsens förslag.  
 
 
Motion 2 
 
Avsändare: 
Barsam Zakeri 

 
Tema: 
Återträff för Manillaskolans elever 

 
Motivering: 
Manillaskolan har haft en stor betydelse för Stockholms Dövas 
Förening och dess historia.  
Många av föreningens medlemmar har gått på Manillaskolan och 
har starka band till skolan och varandra. 
Genom att arrangera återträffar kan vi stärka banden mellan tidigare 
elever och föreningen, samt bevara och hedra Manillaskolans 
historia och betydelse för dövsamhället. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bil. 6 
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Yrkande: 

 att Stockholms Dövas Förening ska vara behjälpliga med att 

arrangera återträffar för Manillaskolans elever för att stärka 

gemenskapen och bevara skolans betydelse för föreningen. 

Återträffarna kan inkludera guidade turer och träffar i den 

gamla Manillaskolan. 

 
Styrelsens yttrande:  
Styrelsen delar motionärens uppfattning om att Manillaskolan har 
haft en stor betydelse för Stockholms Dövas Förening och dess 
historia. Vi ser positivt på förslaget att arrangera återträffar för 
tidigare elever, då detta kan stärka gemenskapen och bevara skolans 
betydelse för föreningen. 
Styrelsen anser dock att det är viktigt att det finns engagerade 
personer som kan ta ansvar för att arrangera dessa återträffar. 
Stockholms Dövas Förening kan tänka sig att stödja initiativet genom 
att bilda en arbetsgrupp bestående av engagerade medlemmar. 
Denna arbetsgrupp ska vara självgående men kan få olika förmåner 
genom att vara en del av föreningen, såsom underlättande av 
ansökningar om fondmedel och liknande i föreningens namn. Det är 
dock viktigt att arbetsgruppen inte blir direkt beroende av 
kansliresurser för att säkerställa att föreningens övriga verksamhet 
inte påverkas negativt. 
 

 
Styrelsen föreslår bifall till motion 2.  
 
Årsmötet beslutar att 
bifalla motionen enligt styrelsens förslag. 
 
 
 
Motion 3 
 
Avsändare: 
Jonas Brännvall 

 
Tema: 
Information från Tolkcentralen i Stockholm 

 
Motivering: 
Stockholms Dövas Förening (SDF) har hittills förmedlat information 
från Tolkcentralen vid större förändringar och samverkansmöten via 
sina informationskanaler. Organisationer som deltar i 
samverkansmöten når inte alla registrerade användare hos 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bil. 7 
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Tolkcentralen. SDF har andra prioriteringar och bör inte agera som 
informatör för Tolkcentralen. 
Det är Region Stockholms ansvar att informera om förändringar, 
besparingar och uppdateringar direkt till användarna. Andra 
regioner, som Örebro och Västra Götaland, har egna system för att 
nå ut till alla registrerade användare. Tolkcentralen har tekniska 
möjligheter att skicka information via 1177.se, digitala brevlådor 
eller post samt sociala medier. Tolkcentralen bör även ha egna 
dialogmöten med tolkanvändare. 
Yrkande: 

 Att SDF ska arbeta för att Tolkcentralen i Stockholm tar ett 

större ansvar för att informera alla registrerade användare 

direkt via sina egna kanaler på både svenskt teckenspråk och 

svenska. 

 Att SDF ska verka för att Tolkcentralen i Stockholm ska ha en 

teckenspråkig kommunikatör/informatör som ansvarar för 

att sprida information och kunskap om tolkcentralens 

tjänster och att dessa är kostnadsfria till både verksamheter 

inom regionen samt till tolkanvändare. 

Styrelsens yttrande:  
Styrelsen delar motionärens uppfattning om vikten av att 
Tolkcentralen i Stockholm tar ett större ansvar för att informera alla 
registrerade tolkanvändare direkt via sina egna kanaler på både 
svenskt teckenspråk och svenska. Vi instämmer i att det är Region 
Stockholms ansvar att säkerställa att information om förändringar, 
besparingar och uppdateringar når ut till alla berörda. 
Föreningen har redan tidigare försökt påverka detta genom att 
föreslå att Tolkcentralen eller regionen bör till exempel ha en 
Facebooksida på teckenspråk för hela regionens teckenspråkiga 
verksamheter. Vi anser också att det är positivt att Tolkcentralen ska 
ha en teckenspråkig kommunikatör/informatör som ansvarar för att 
sprida information och kunskap om Tolkcentralens tjänster. En 
sådan tjänst skulle bidra till att informationen blir mer tillgänglig och 
att tolkanvändarna får bättre stöd. 
 
En medlem föreslår att även stängningstider ska kommuniceras på 
ett bättre sätt. 

 
Styrelsen föreslår bifall till motion 3.  

 
 
Årsmötet beslutar att 
bifalla motionen enligt styrelsens förslag. 
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Motion 4 
 
Avsändare: 
Mimount Tebibel  
 
Tema: 
Förstärk avdelningen för döva och hörselskadade barn på Förskolan 
Mariedal i Stockholm 
 
Motivering: 
Förskolan Mariedal (tidigare Havet) är en viktig förskola som 
erbjuder en pedagogisk miljö för både döva, hörselskadade och 
hörande barn, med döv- och teckenspråkiga förskolelärare och 
pedagoger. Förskolan har en särskild avdelning för döva och 
hörselskadade barn, men denna avdelning är idag begränsad till 
barn som bor i Stockholms kommun. Detta innebär att barn från 
andra delar av Stockholms län inte har möjlighet att ta del av denna 
specialiserade verksamhet. 
Eftersom döva och hörselskadade barn är en liten och utsatt grupp 
är det särskilt viktigt att dessa barn får möjlighet att växa upp i en 
gemenskap där de kan stödja varandra och utvecklas tillsammans. 
Genom att förstärka den existerande avdelningen på Förskolan 
Mariedal säkerställer vi att dessa barn får den specialiserade 
undervisning och gemenskap de behöver för att utvecklas på bästa 
sätt. En gemenskap där barnen inte känner sig ensamma eller 
utanför är särskilt viktig, då det är få i deras situation. 
Att öppna upp förskolan för barn från hela Stockholms län och 
erbjuda transportlösningar gör att ingen blir utestängd, oavsett var 
de bor, och ger alla döva och hörselskadade barn möjlighet att vara 
en del av denna viktiga gemenskap. 
Yrkande: 

 Att SDF ska förstärka den befintliga avdelningen för döva och 

hörselskadade barn på Förskolan Mariedal genom att bevaka 

verksamheten och främja samverkan, så att avdelningen i 

ännu högre grad kan tillgodose barnens behov av 

specialiserad undervisning och teckenspråkig 

kommunikation. 

 Att SDF ska sträva för att Förskolan Mariedal ska öppna upp 

för döva och hörselskadade barn från hela Stockholms län, 

inte bara Stockholms kommun, för att säkerställa att alla 

döva och hörselskadade barn får möjlighet att ta del av 

denna specialiserade förskoleverksamhet. 

 Att SDF ska säkerställa att barn som bor längre bort inom 

länet får tillgång till förskolan genom att deras 

hemkommun/regionen ska erbjuda transportlösningar, 

såsom taxi eller buss, för att undanröja avstånd som hinder. 

 
 
 
 
Bil. 8 
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 Att SDF ska samarbeta med Stockholms Dövas Ungdomsråd 

(SDUR) för att säkerställa att staden tar ansvar för de 

nödvändiga anpassningarna och stöden för döva och 

hörselskadade barn på Förskolan Mariedal. 

Styrelsens yttrande:  
Styrelsen delar motionärens uppfattning om vikten av att förstärka 
avdelningen för döva och hörselskadade barn på Förskolan 
Mariedal. Vi anser att det är av största vikt att dessa barn får tillgång 
till en pedagogisk miljö där de kan utvecklas tillsammans med andra 
barn i liknande situation. En sådan gemenskap är avgörande för 
deras utveckling och välbefinnande. 
Vi instämmer i att Stockholms Stad, som den största kommunen 
inom länet, bör ta ansvar för att erbjuda en teckenspråkig förskola. 
Vi ser också positivt på att Förskolan Mariedal ska öppnas upp för 
döva och hörselskadade barn från hela Stockholms län och att 
transportlösningar erbjuds för att undanröja avstånd som hinder. 
Styrelsen anser att det är fördelaktigt om Specialpedagogiska 
skolmyndigheten (SPSM) på sikt kan åta sig ansvaret för att driva 
förskoleverksamheten. Stockholms Dövas Förening har redan skickat 
in en motion till Sveriges Dövas Riksförbunds kongress (som hålls 
juni 2025) gällande detta. Tills dess behöver det finnas en 
fungerande förskola på teckenspråk, ett så kallat nav inom 
Stockholms stad för hela Stockholms län. 
 
 
Styrelsen föreslår bifall till motion 4.  

 
 
Årsmötet beslutar att 
bifalla motionen enligt styrelsens förslag.  
 
 
Motion 5  
 
Avsändare: 
Mimount Tebibel 
 
Tema: 
Förstärk Alviksskolan så att döva elever får möjlighet att välja skolan 
 
Motivering: 
Alviksskolan är en välrenommerad skola med en specialanpassad 
avdelning för elever med hörselnedsättning, där tvåspråkighet i tal 
och teckenspråk står i fokus. Skolan erbjuder en stimulerande miljö 
för hörselskadade elever, men saknar idag anpassningar som fullt ut 
möjliggör undervisning för döva elever. Döva elever hänvisas i stället 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bil. 9 
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ofta till Manillaskolan, vilket begränsar deras valmöjligheter och rätt 
till att välja skola på samma villkor som hörselskadade elever. Trots 
att döva och hörselskadade elever har samma diagnos, grav 
hörselnedsättning, behandlas de fortfarande olika i skolvalet. Döva 
elever får inte samma möjlighet att välja Alviksskolan, vilket innebär 
en diskriminering baserat på funktionsnedsättning. 
För att skapa en mer jämlik och inkluderande skolmiljö, där döva och 
hörselskadade elever kan växa upp tillsammans, behöver 
Alviksskolan förstärkas och utvecklas för att även kunna ta emot 
döva elever. Döva och hörselskadade elever har samma behov av 
stöd och undervisning och vinner på att få utvecklas tillsammans i en 
inkluderande miljö. Genom att förstärka och anpassa Alviksskolan 
för att ta emot döva elever säkerställs att dessa elever får samma 
rätt till valfrihet och utbildning som hörselskadade elever. Detta är i 
enlighet med skollagen (2010:800), som garanterar att alla elever 
har rätt till en likvärdig utbildning och att skolor ska vara tillgängliga 
och anpassade för elever med olika behov och förutsättningar. 
Enligt Diskrimineringsombudsmannen kan det anses vara indirekt 
diskriminering att hänvisa döva elever till Manillaskolan, medan 
elever med hörselnedsättning ges möjlighet att välja Alviksskolan. 
Att inte erbjuda döva elever samma valfrihet, trots att de har samma 
behov som hörselskadade elever, begränsar deras möjligheter 
enbart på grund av deras funktionsnedsättning. Att öppna upp 
Alviksskolan även för döva elever är därför ett viktigt steg mot en 
mer jämlik och rättvis utbildning, och det är i linje med skollagens 
krav om likabehandling och tillgång till en inkluderande utbildning. 
 
Yrkande: 

 Att SDF ska förstärka och bevaka Alviksskolans verksamhet så 

att döva elever får möjlighet att välja skolan på samma sätt 

som elever med hörselnedsättning, i enlighet med skollagen. 

 Att SDF ska säkerställa att skolan har personal med 

teckenspråkskompetens i varje årskurs. 

 Att SDF ska bevaka att skolans undervisning anpassas så att 

döva och hörselskadade elever får möjlighet att vara 

tillsammans i vardagen, med gemensamma aktiviteter och 

vissa gemensamma lektioner, samtidigt som det finns 

utrymme att anpassa undervisningen efter respektive grupps 

behov. 

 Att SDF ska bevaka att utvecklingen och anpassningarna 

genomförs och att skolans inriktning på tvåspråkighet (tal 

och teckenspråk) fortsatt värnas och utvecklas för både 

hörselskadade och döva elever. 

 Att SDF ska skapa en verksamhet som uppfyller kraven i 

skollagen (2010:800), särskilt kapitel 3, § 5, om att skolor ska 

vara tillgängliga för elever med olika behov och 
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förutsättningar och ge dem samma möjlighet till utbildning 

på lika villkor. 

 Att SDF ska samarbeta med Stockholms Dövas Ungdomsråd 

(SDUR) för att säkerställa att staden tar ansvar för de 

nödvändiga anpassningarna och stöden för döva elever på 

Alviksskolan. 

 
Styrelsens yttrande:  
Styrelsen förstår motionärernas tanke bakom att förstärka 
Alviksskolan, som är en grundskola, så 
att döva elever får möjlighet att välja skolan på samma villkor som 
hörselskadade elever. Vi håller med om att det är viktigt att skapa en 
mer jämlik och inkluderande skolmiljö för alla döva och 
hörselskadade elever. 
Som det ser ut just nu anser vi att det är fördelaktigt att hänvisa alla 
döva och hörselskadade 
barn att gå på en specialskola i Stockholm, Manillaskolan, som drivs 
av Specialpedagogiska skolmyndigheten (SPSM). eftersom det är 
endast på specialskolor som fullt ut erbjuder tvåspråkig undervisning 
på båda svenska och svenskt teckenspråk i en teckenspråkig miljö. 
SPSM:s skolor erbjuder även skolskjuts, vilket underlättar avsevärt 
för elever och deras familjer. 
När det gäller skolval för döva och hörselskadade elever så är det 
begränsningar idag utifrån 
skollagen som säger att specialskolan tar emot barn ”som på grund 
av funktionsnedsättning eller andra särskilda skäl inte kan gå i 
grundskolan”.  
I praktiken är det en indelning av teckenspråkiga döva och 
hörselskadade barn i skolsystemet efter deras hörselförmåga, och 
inte efter deras språkval.  
Det är nationell fråga att förändra skollagen och där kan Sveriges 
Dövas Riksförbund påverka och arbeta med. Stockholms Dövas 
Förening har skickat in en motion till Sveriges Dövas Riksförbunds 
kongress (som hålls juni 2025) gällande antagningsnämnden hos 
SPSM med förhoppning om att detta ska ses över så att 
specialskolan framöver även bland annat ska kunna ta emot elever 
med hörselnedsättning.  
Vi tror på att erbjuda en central utbildningsplats för teckenspråk 
snarare än att skapa flera platser med fåtal elever på varje plats.  
Med hänsyn till de lagliga och praktiska hinder som finns, samt 
fördelarna med SPSM:s skolor, anser styrelsen att motionen inte bör 
genomföras i sin nuvarande form och föreslår därför att motionen 
avslås. 
 

 
Styrelsen föreslår avslag till motion 5. 
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§15. 
 
 
 
 
 

 
Årsmötet beslutar att  
Avslå motionen enligt styrelsens förslag.   
 
106 röstberättigade medlemmar närvarar. 
 
Val av styrelseordförande 
Valberedningen föreslår David Farkas (nyval) som ordförande för ett 
(1) år. 
 
Årsmötet beslutar att: 
välja David Farkas som ordförande för ett (1) år. 

§16. Val av styrelseledamöter  
 
Valberedningen föreslår följande ledamöter  
 
Sebastian Embacher, omval (2 år) 
Ali Attar, nyval (2 år) 
Isabel Ekman, nyval (2 år) 
Stefan Gunduz (Fyllnadsval efter David) (1 år) 
 
Kitty Elofsson är motkandidat mot Stefan Gunduz. 
 
Årsmötet beslutar att 
Välja Sebastian Embacher, Ali Attar, Isabel Ekman till ledamöter för 
två år. 
 
Sluten omröstning begärs vid valet mellan Stefan och Kitty.  
96 st röstberättigade deltog i den slutna omröstningen och där 
majoriteten röstade på Kitty. 
 
Årsmötet beslutar att 
Välja Kitty Elofsson till fyllnadsval på ett år. 
 
104 röstberättigade medlemmar närvarar. 
 

  
 
 
 

 
§17. 

 
Val av revisorer och revisorssuppleanter 
Valberedningen föreslår omval av revisorer och (revisorsuppleanter) 
för ett (1) år.  
 
Förslaget till revisorer består av auktoriserad revisor Johan Engdahl 
från Sonora Revision AB. 
Ersättare: Sonora Revision AB. 
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Förtroendevald revisor Catarina Brink.  
Ersättare: Jonas Brännvall.  
 
Årsmötet beslutar att 
välja auktoriserad revisor Johan Engdahl från Sonora Revision AB 
samt förtroendevald revisor Catarina Brink som revisorer, och som 
ersättare en auktoriserad revisor från Sonora Revision AB och 
förtroendevald revisor Jonas Brännvall för en tid av ett (1) år.  

 
 
§18. 

 
 
Val av valberedning 
Förslag på ny valberedning Charlotte Eriksson, Pelle Kanbjer och 
Gull-Britt Lindahl.  
En medlem önskar bordlägga frågan om val till valberedningen till 
kommande föreningsmöte för att kunna få en blandad 
ålderssammansättning i valberedningen. 
 
Årsmötet beslutar att  
Bordlägga valet av valberedning till kommande föreningsmöte. 

  

 
§19. 

 
Avslutning 
David Farkas tar över ordförandeklubban från mötesordföranden.  

 

Blommor delas ut till mötesordförande Camilla Lindahl och 

mötessekreterare Kattis Linné, samt till valberedningen Christer 

Hovergren, Kitty Elofsson och Eva Lilja för sina insatser. 

Avtackning av avgående styrelseledamöter. 
Kerstin Olsson 
Trots din korta tid hos oss, har ditt engagemang och din passion för 
biståndsarbete och utbildningsfrågor gjort ett starkt intryck på oss 
alla. Under ditt år i styrelsen, efter fyllnadsvalet, har du visat ett 
stort hjärta och en genuin vilja att göra skillnad. 
Din insats har inspirerat oss och bidragit till att föra vårt arbete 
framåt. Vi är tacksamma för din tid och ditt engagemang, och vi 
hoppas att du fortsätter att vara en del av vår gemenskap. 
 
Charlotte Eriksson 
Efter tio år av enastående engagemang i föreningens styrelse, vill vi 
uttrycka vår djupa tacksamhet för ditt ovärderliga arbete. Du har 
alltid varit beredd att hoppa in som sekreterare och i arbetsutskottet 
när det behövts, och ditt fokus på föreningens verksamhet, 
medlemsvård och bemötande har varit en stor tillgång. 
Din insats har varit ovärderlig och ditt engagemang har inspirerat oss 
alla. Vi är tacksamma för din tid och ditt engagemang, och vi hoppas 
att du fortsätter att vara en del av vår gemenskap. 
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Bittan 
Efter fem år av enastående engagemang och senast som 
ordförande, vill vi uttrycka vår djupa tacksamhet för ditt ovärderliga 
arbete i föreningens styrelse. Din passion för föreningens 
intressepolitiska arbete, särskilt inom äldrefrågor, har varit en 
drivkraft som inspirerat oss alla. 
Du har med ditt ledarskap och din dedikation bidragit till att stärka 
vår förening och förbättra livskvaliteten för många. Din insats har 
varit ovärderlig och vi kommer att sakna din närvaro och ditt 
engagemang. 
Vi önskar dig all lycka och framgång i dina framtida åtaganden och 
hoppas att du fortsätter att vara en del av vår gemenskap. 
 
Ordförande tackar årsmötet för visat intresse och förklarade därmed 
årsmötet avslutat. 
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